



Flen	Plats
Agnes Manninen, Karin Johansson, Arvid Längsjö Olovsson, Ruben Lasson, Cecilia Ståhl och Måns Lundén	<b>Närvarande</b>
Ordförande Agnes Manninen öppnade mötet 19:43 17/5 - 19 och hälsade alla välkomna.	<b>§ 1 Öppnande</b>
UScK BESLÖT Att godkänna dagordningen	<b>§ 2 Dagordning</b>
UScK BESLÖT Att välja Arvid Längsjö Olovsson till justeringsperson på mötet	<b>§ 4 Val av justerare</b>
UScK BESLÖT Att lägga föregående protokoll till handlingarna	<b>§ 5 Föregående protokoll</b>
Cecilia Ståhl föredrar punkten  <b>Rixhajt</b> Cecilia bör inte vara kontaktperson, hon är med i arrangörgruppen.  <b>Paddelhajt</b> Arrangörerna vill att det ska bli ett årligt återkommande arrangemang. Vi kan utvärdera det i efterhand.  <b>Grenträff</b> På förbundsmötet ska vi hålla en grenträff. Kommittén lägger upp en grov planering.  <b>Aurora</b> Det kommer att bli av! Det gör oss glada :D  <b>Scoutgalan</b> De behöver skicka in sin utvärdering och ekonomisk rapport senast 9 juni.  UScK BESLÖT Att välja Ruben Lasson till kontaktperson för Rixhajt 2019	<b>§ 6 Arrangemang</b>
Mötet ajourneras 21:24 till morgondagen  Mötet återupptas 15:48 18/5 - 19	



<p><b>Mentorskapsprogrammet</b> Agnes Manninen och Arvid Längsjö Olovsson uppdaterar om läget. De har strukit idén om testperiod.</p> <p><b>Inspirationsarrangemanget</b> Agnes Manninen, Karin Johansson och Cecilia Ståhl uppdaterar om läget. Planeringen är igång.</p> <p><b>Utlandsprojektet</b> Måns Lundén och Ruben Lasson föredrar punkten. De har tittat på nöjesparker runt om i Tyskland. De har pratat med Doživljaj-arrangörerna och utbytt idéer.</p> <p><b>Demokratiutredning</b> Karin Johansson och Måns Lundén uppdaterar om läget.</p> <p><b>Profilprodukter</b> Det sålde jättebra på Scoutgalan! Vi borde göra fler. Prata med kansliet, kan vi ha våra produkter i webshopen?</p> <p><b>Ellen Sjömålen's hemliga projekt</b> Agnes Manninen uppdaterar om läget. När bebisen är äldre kommer arbetet fortsätta.</p>	<p>§ 7 <b>Projektgrupper</b></p>
<p>Vi kan fortfarande inte se KBR. Vi har ingen aning om hur mycket pengar vi har använt.</p>	<p>§ 8 <b>Ekonomisk rapport</b></p>
<p>Ruben Lasson föredrar punkten</p> <p><b>Kampanjer i sociala medier</b> Kanothajk - när arrangörerna hör av sig med mer info Profilprodukter - när det blir klart</p> <p><b>Mail/teams</b> Vi kan inte öppna KBR trots att vi fått en Excel-licens. I övrigt gillar vi teams.</p>	<p>§ 9 <b>Kommunikation</b></p>
<p>Mötet ajourneras 18:28 till morgondagen</p> <p>Mötet återupptas 09:46 19/5 - 19</p>	



<p><b>Jakten på de försvunna halsdukarna</b> Kyra's halsduk: Vi har fortfarande inte fått tag i Kyra. Rubens halsduk är borta, han tappade den på ett tåg. En idé är att beställa/sy upp nya halsdukar om vi inte får tag i dem.</p> <p><b>Deltagarantal</b> Vi har väldigt få födda 2003 och 2004 som kommer på våra arrangemang. Karin Wester har hört av sig och frågat om vi behöver hjälp med någonting. Vi skulle kunna skicka brev till alla nya utmanare igen och bjuda på avgiften till Rixhajken. Vi kan få ut info i förbundets kanaler.</p> <p><b>Tingsprotokollet</b> Kommittén gick igenom tingsprotokollet och noterade de tagna besluten.</p> <p>UScK BESLÖT Att Ruben Lasson kontaktar Towe Bengtsson om Scouting Spirit Att Ruben Lasson kontaktar Caroline Spångberg om förbundets utskick och kontakt med scouter födda 2004 Att Agnes Manninen fortsätter kontakten med Karin Wester och förbundsstyrelsen</p>	<p><b>§ 10</b> <b>Övriga frågor</b></p>
<p>Kommittén uppdaterar att-göra-listan efter mötet</p>	<p><b>§ 11</b> <b>Att-göra-listan</b></p>
<p>Agnes Manninen avslutade mötet 14:19 19/5 - 9 och tackade alla för ett bra möte.</p>	<p><b>§ 12</b> <b>Mötets avslutande</b></p>

Karin Johansson  
sekreterare

Arvid Längsjö Olovsson  
justerare